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 Jednání zahájil plk.gšt.Masopust 

 Příspěvek pplk. Navrátila ohledně neuspokojivého stavu operačních sálů ve VN Brno. 

Mezi hlavní problémy patří nedostatek operačních sálů, vysoká fluktuace sester a 

sanitářů. Dosud nebyla započata výstavba dlouho slibovaného pavilonu pro chirurgické 

obory. 

 Příspěvek mjr. Dreslera ohledně CBO Těchonín. V rámci sdělení zazněly informace o 

historii, hlavních úkolech, probíhajícím výzkumu a plánech do budoucna.  

 Příspěvek plk.Antala ohledně možné spolupráce s CBO. Na úvod je návrh uspořádat 

setkání SHO v CBO Těchonín – aby měli všichni možnost zařízení poznat. V následné 

diskusi: 

a.  je zmíněna možnost využití CBO Těchonín jako výukové ROLE2 (plk. Masopust) 

b. je nastolena otázka, zda mělo být CBO využito v době covidové epidemie (plk. 

Antal) 

c. zaznívá upozornění, že kdyby byl Těchonín doplněn personálem, znemožnilo by 

to vyslání jakéhokoli polního prvku (plk.gšt. Schvach) 

 Různé (plk. Masopust) 

a. změna osobního setkání. Místo původně plánovaného 20. 9. 2022 se bude konat 

22.9.2022, tak aby setkání předcházelo konferenci FutureMED 

b. FutureMED se bude konat 23-24. 9. 2022 v HK. V pátek by měla proběhnout 

prezentace satelitní medicíny 

c. plk.gšt.Bohoněk nechal vytvořit webové stránky Společnosti vojenské medicíny 

ČLS JEP, www.svmed.cz, jejichž součástí je mj. i záložka SHO. 

                                       zapsal pplk.Král  
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